Application Process for Orange Corners Batch 7

1. Access the E-learning Platform:

Begin by clicking on the link provided to access the designated E-learning platform. This platform hosts the necessary training materials and resources required for the application process.

2. Complete Mandatory Courses:

Once on the platform, navigate through the available courses and ensure you complete all the mandatory ones. These courses are designed to equip you with knowledge to strengthen your business skills and for us to discover the best candidates.

3. Take the Quiz:

Following the completion of the courses, you'll be prompted to take a quiz. This quiz assesses your understanding of the course material and is an essential component of the application process.

4. Achieve a Score of 80% or Above:

To progress to the next stage of the application process, you must achieve a score of 80% or higher on the quiz. This demonstrates your proficiency in the subject matter and your readiness for further evaluation.

5. Receive Application Link via Email:

If you meet the minimum score requirement, an application link will be sent to the email address provided during registration. This link will grant you access to the application portal.

6. Review Requirements and Instructions:

Upon accessing the application portal, carefully review the requirements and instructions provided. This ensures that you understand what is expected of you during the application process.

7. Upload Quiz Result:

As part of the application process, you'll be required to upload a screenshot of your quiz results. This serves as verification of your performance and eligibility for the application.

8. Complete Application Form:

Fill out the application form with accurate and relevant information. Ensure all fields are completed correctly to avoid any delays in processing your application.

9. Receive Application Number:

Upon successful submission of your application, you will receive an application number via email. This number serves as a reference for tracking the status of your application.

10. Await Further Announcements:

With your application submitted, await further announcements regarding the status of your application. Be sure to check your email regularly for updates and notifications regarding the next steps in the process.

خطوات عملية التقديم في الدفعة السابعة من برنامج اورانج كورنرز

1. الدخول إلى منصة التعلم الإلكتروني:

ابدأ بالنقر على الرابط المقدم للوصول إلى منصة التعليم الإلكتروني المخصصة. تستضيف هذه المنصة المواد التدريبية والموارد اللازمة لعملية التقديم.

2. استكمال الدورات الإلزامية:

بمجرد دخولك إلى المنصة، تنقل عبر الدورات التدريبية المتاحة وتأكد من إكمال Amndatory for OCB7 جميع الدورات الإلزامية موضحة في المنصة ب Application تم تصميم هذه الدورات لتزويدك بالمعرفة والمهارات اللازمة للتقييم اللاحق.

3. قم بحل الاختبار:

بعد الانتهاء من الدورات، سيُطلب منك إجراء اختبار. يقوم هذا الاختبار بتقييم مدى فهمك لمحتويات الدورة التدريبية وهو عنصر أساسي في عملية التقديم.

4. تحقيق نسبة 80% فما فوق:

للتقدم إلى المرحلة التالية من عملية التقديم، يجب عليك الحصول على درجة 80% أو أعلى في الاختبار. يوضح هذا كفاءتك في المتطلبات واستعدادك لمزيد من التقييم في المراحل اللاحقة.

5. تلقي رابط التطبيق عبر البريد الإلكتروني:

إذا استوفيت الحد الأدنى من متطلبات الدرجات، فسيتم إرسال رابط التقديم إلى عنوان البريد الإلكتروني المقدم أثناء التسجيل. سيمنحك هذا الرابط إمكانية الوصول إلى بوابة التطبيق.

6. مراجعة المتطلبات والتعليمات:

عند الدخول إلى بوابة التقديم، قم بمراجعة المتطلبات والتعليمات المقدمة بعناية. وهذا يضمن أنك تستوعب ما هو متوقع منك أثناء عملية التقديم.

7. تحميل نتيجة الاختبار:

كجزء من عملية التقديم، سيُطلب منك تحميل لقطة شاشة (سكرينشوت) لنتائج الاختبار. يعد هذا بمثابة التحقق من أدائك و أهليتك للتقديم.

8. أكمل فورم التقديم:

املاً فورم التقديم بالمعلومات الدقيقة وذات الصلة. تأكد من إكمال جميع الحقول بشكل صحيح لتجنب أي تأخير في معالجة طلبك

9. استلام رقم التقديم:

عند تقديم طلبك بنجاح، سوف تتلقى رقم الطلب عبر البريد الإلكتروني. يعد هذا الرقم بمثابة مرجع لتتبع حالة طلبك.

10. انتظار المزيد من الإعلانات:

بعد تقديم طلبك، انتظر المزيد من الإعلانات بخصوص حالة طلبك. تأكد من التحقق من بريدك الإلكتروني بانتظام للحصول على التحديثات والإشعارات المتعلقة بالخطوات التالية في العملية.